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BURSA’DA KADINLARA 
ÖZEL MOBİL UYGULAMA

Bursa’da ‘gençlere yönelik’ tüm faaliyetleri 
Büyükşehir Gençlik Kulübü mobil uygu-
laması çatısı altında toplayarak üyelerine 
birbirinden avantajlı fırsatlar sunan Bursa 

Büyükşehir Belediyesi, benzer uygulamayı şimdi de 
kadınlar için hayata geçirdi. Büyükşehir Belediyesi 
Bilgi İşlem Dairesi Başkanlığı tarafından geliştirilen 
‘Kadınız Biz’ Büyükşehir Belediyesi Kadın Kulübü 
mobil uygulaması; ‘Fikir Sandığı’ bölümüyle fikir-
leriyle kent yönetimine katılmalarına imkan sağla-
dığı kadınlara ‘Uzmanına Yaz’ ve ‘Kadın Danışma 
Merkezleri’ bölümleriyle sorunlara uzmanından 
cevap bulma imkanı tanıyor. 

KADINLAR İNDİRİM KAZANIYOR
Uygulamanın ‘Mutluluk Köprüsü’ bölümü ile kulla-

nılmayan eşyaların ücretsiz ihtiyaç sahiplerine ulaştı-
rılması sağlanırken, ‘Fırsatlar’ modülü ile de kadınlar 
anlaşmalı mağaza ve işyerlerinden indirim kazanıyor. 
Uygulamaya üye kadınlar, indirimleri yine uygulama 
üzerinden sokak hayvanları için ‘mama başta olmak 
üzere’ birçok sosyal projede değerlendirebiliyor. 

KADES başta olmak üzere GoBursa, Gençlik 
Kulübü, Bursa Kart Mobil ve BUSKİ uygulamalarına 
da kısa yoldan erişim imkanı sağlayan Kadınız Biz 
uygulamasını kullanan kadınlar, uygulamadaki pay-
laşım, beğeni ve yorumlarıyla kazandıkları puanları 
da sanal markette gönüllerince harcayabilecek. Yine 
uygulamanın ‘İyilik Hareketi’ modülü ile kadınların 
sosyalleşmelerine imkân sağlanırken, ilk iyilik hare-
keti 10 Aralık’ta Dağcılık Federasyonu işbirliğiyle 
yapılacak doğa yürüyüşü ile başlayacak.

Bursalı kadınların hem belediye hizmetlerine bir 
dokunuşla ulaşabileceği hem de yardımlaşma ve 

dayanışmanın yanında birbirinden avantajlı fırsatlar 
yakalayabileceği ‘Kadınız Biz’ mobil uygulamasının 
tanıtımını, Bursalı ünlü sanatçı Ceyda Güvenci yaptı. 

Özellikle pandemi dönemiyle birlikte her şeyin 
internet üzerinden gerçekleştiği bir sürecin yaşan-
dığını hatırlatan Düvenci, “Bursa Büyükşehir Kadın 
Kulübü aplikasyonu gerçekten müthiş. İncelediğimde 
çok mutlu oldum. Aslına bakarsanız, bizi eski kom-
şuluk zamanlarımıza götürüyor. Hani evde fazla olanı 
komşuya vermek. Kullanmadığın ama başkasının da 
ihtiyacı olanı bedelsiz vermek. Ve çok daha fazlası 
gerçekten bu uygulamada. Hizmetlerde kadınlara 
yönelik pozitif ayrımcılık yaptığını bildiğim Büyükşehir 
Belediye Başkanımıza teşekkür ediyorum. ” dedi.

çOK KApsAMLI çATI UYGULAMA
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş 

da sahnedeki dev telefon ekranından hem uygula-
mayı tanıttı hem de Ceyda Düvenci’nin sorularını 

yanıtladı. Uygulamanın belediyenin öz kaynaklarıyla 
Bilgi İşlem Dairesi Başkanlığı’nca geliştirildiğinin altı-
nı çizen Aktaş, “Her yıl yapılan saha çalışmalarında 
kadın hizmetleri ile ilgili kadınların beklentilerinin daha 
fazla olduğunu gördük. Kadınların toplumsal sorunla-
rına çözüm üretmek, kadın çalışmalarımızı daha etkin 
kılmak adına Aile, Kadın ve Çocuk Hizmetleri Şube 
Müdürlüğümüzü kurduk. Büyükşehir Belediyesi ola-
rak bu uygulamayla kadın çalışmalarını daha geniş kit-
lelere ulaştırmak, kadın dayanışmasını desteklemek 
ve sosyal hayata katılımlarını artırmak ana hedefleri-
miz oldu. Eşitsizliklerin azaltılması, sorumlu üretim ve 
tüketim, sağlıklı ve kaliteli yaşam, kadın-erkek fırsat 
eşitliği ve kaliteli eğitim temel dayanaklarımız oldu. 
Uygulamamız, yerelde rehber niteliği taşıyor. Hem 
STK’lar hem yerel yönetimler hem de kamu kurum-
larının çalışmalarını kapsayan çatı uygulama yaptık. 
Uygulamamızı Bursa Büyükşehir Kadın Kulübü adıyla 
marketlerden indirebilirsiniz” diye konuştu.

Başkan Alinur Aktaş ve Bursalı sanatçı Ceyda Düvenci’nin sunumuyla Bursa Büyükşehir Belediye-
si Kadın Kulübü’nün mobil uygulaması ‘Kadınız Biz’ tanıtıldı. Uygulama, kadınların iyilik hareketleriy-
le gönül köprüleri kurmasına ve birçok işyerinden indirimli alışveriş yapmalarına imkan sağlayacak. 
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TÜRKSOY’un 38. Daimi Konsey Toplantısı’nda 
alınan kararla Türk Dünyası Kültür Başkenti 
olan Bursa, bir yıl boyunca yurtiçi ve yurt-
dışında düzenlediği birbirinden farklı etkin-

likle Türk kültür sancağını başarıyla dalgalandırdı. 
TÜRKSOY’un Bursa’da yapılan 39’uncu Daimi 
Konseyi’nde alınan kararla başkentlik unvanı 
Azerbaycan’ın Şuşa kentine geçerken, kutlu ema-
net muhteşem bir devir teslim töreniyle Bursa’dan 
Şuşa›ya geçti. 

Atatürk Kongre ve Kültür Merkezi’nde gala 
yemeği ve fotoğraf sergisi ile başlayan devir teslim 
törenine Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur 
Aktaş’ın yanı sıra Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı 
Dr. Serdar Çam, Bursa Valisi Yakup Canbolat, 
Azerbaycan Cumhurbaşkanı Şuşa Özel Temsilcisi 
Aydın Kerimov, Uluslararası Türk Kültür ve Miras 
Vakfı Başkanı Günay Efendiyeva ve TÜRKSOY 
Genel Sekreteri Sultan Raev, Türk Devletleri 
Teşkilatı Genel Sekreteri Kubaniçbek Ömüraliyev, 
Gagavuzya Kültür Bakanı Mariya Maruneviç ile çok 
sayıda davetli katıldı.

‘KARDEŞLİĞİMİZ DAİM OLsUN’
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş, 

devir teslim törenindeki konuşmada, geçtiğimiz yıl 
Hiva’dan aldıkları emaneti büyük bir gururla Şuşa›ya 
teslim etmenin mutluluğunu yaşadıklarını söyledi. 
Emaneti aldıkları ilk günden itibaren Türk dünyasını 
temsilen pek çok etkinliğe imza attıklarını dile geti-
ren Başkan Aktaş, “Hem şehrimizi hem ülkemizi en 
güzel şekilde tanıttık. Çünkü bu aynı zamanda bir 
turizm faaliyetiydi. 300 milyonluk bir Türk dünyası 
söz konusu. Aldığımız emaneti can Azerbaycan’a, 

Karabağ zaferinin nirengi noktası olan Şuşa›ya 
teslim ediyoruz. Görevimizi tamamlamanın mutlu-
luğunu yaşıyoruz. Bu unvanı ilelebet Bursa olarak 
taşıyacağız. Son Daimi Konsey’de Türk Dünyası 
Kültür Başkentleri Koordinasyonu gibi bir görev bize 
tevdi edildi. Bursa, Türk dünyası kültür başkentliğini 
ziyadesiyle hak ediyordu. Bu haklı gururu birlikte 
yaşıyoruz. Bu süreçte katkı ve emek veren herkese 
teşekkür ediyorum. Dostluğumuz, kardeşliğimiz, bir-
lik ve beraberliğimiz daim olsun” dedi.

‘BURsA’YA YENİ BİR sOLUK GETİRDİ’
TÜRKSOY Genel Sekreteri Sultan Raev de 

Bursa’nın Türk Dünyası Kültür Başkenti olmanın 
ötesinde bu uygulamaya yeni bir soluk getirdiği-
ni söyledi. Raev, “Şunu söylemeliyim ki Bursa, 
bu özel unvanı sadece taşımakla kalmadı, örnek 
teşkil edecek pek çok adım atarak, Türk Dünyası 
Kültür Başkenti programına yeni bir soluk getirdi. 
Bayrağı Karabağ’ın incisi, 2023 Türk Dünyası Kültür 
Başkentimiz, can Azerbaycanı’mızın Şuşa şehrine 

devredeceğiz. Şuşa hepimiz için çok önemli ve 
anlamlı bir yer. Şuşa zaferi, geleceğimizi şekillendir-
me hususunda bizleri birbirimize sıkı sıkı bağlayan, 
şanlı ve kutlu bir sürecin sembolü oldu. Şimdi sıra 
zaferimizi tüm Türk dünyası ile birlikte kutlayarak onu 
ortak kültürümüzün zenginlikleri ile taçlandırmakta. 
TÜRKSOY olarak yeni kültür köprüleri inşa etmek 
üzere yorulmadan çalışacağımızın sözünü veriyoruz” 
diye konuştu.

‘BURsA’NIN MANEVİ VE TARİHİ BİR YÜKÜ VAR’
Türkiye Cumhuriyeti Kültür ve Turizm Bakan 

Yardımcısı Dr. Serdar Çam ise, Bursa’nın Türk 
Dünyası Kültür Başkentliği unvanını başarıyla taşı-
dığına dikkat çekti. Çam, “Bursa’nın anlamlı bir 
şekilde manevi ve tarihi yükü var. Sadece Orta 
Asya’da değil Balkanlar’da özellikle Bursa’nın çok 
önemli izleri var. Balkanlar’ın da Bursa’da çok özel 
izleri var. Afrika’da, Orta Doğu’da bütün coğrafyada 
inşallah bu çalışmaların artarak devam edeceğine 
inanıyorum. Her faaliyetlerimiz artarak devam ede-
cektir. Kültür başkenti unvanıyla artık asırlara sarih 
bir şekilde bütün çalışmaların devam edeceğine ina-
nıyorum. Balkanlar’daki son gelişmelere baktığımız-
da da Türkiye’nin bu kadar başarılı olması, tarihten 
gelen yansımasını hissettirmesinden dolayı birtakım 
Batılı dostlarımızı, müttefiklerimizi rahatsız ediyor ki, 
sürekli ‘Batı Balkanlar’ ifadesini kullanmaya çalışı-
yorlar. ‹Batı Balkanlar› ifadesi oradaki Türk kimliğini, 
Müslüman kimliğini, tarihini ve köklerini görmeme 
üzerine kurulmuş bir korkunun yansıması ama 
korkunun ecele faydası yok tabiriyle ne yaparlarsa 
yapsınlar orada bir gerçek var. Oradaki değerlerimiz 
bütün Türk dünyasını yansıtıyor” dedi.

TüRK KüLTüR SANcAğI 
BURSA’DAN ŞUŞA’YA GEçTİ

2022 Türk Dünyası Kültür Başkenti unvanıyla son 1 yıldır düzenlenen birbirinden farklı etkinliklerle Türk dün-
yasının kalbinin attığı Bursa, başkentlik unvanını muhteşem bir törenle Azerbaycan’ın Şuşa kentine devretti.
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T
ürkiye’nin en fazla kütüphanesine sahip 
ilçe ünvanını elinde bulundurulan Selçuklu 
Belediyesi bu alandaki başarısını farklı tasa-
rım ve birçok kullanım alanına sahip yeni bir 

kütüphaneyi daha şehre kazandırarak taçlandırdı. Bosna 
Hersek Mahallesi’ndeki Yeni Nesil Şehir Kütüphanesi 
farklı yaş gruplarındaki öğrencilerin aynı anda hizmet 
alabileceği yapısıyla öne çıkıyor. Kütüphane, sadece 
sunduğu özel ortam ve renkli tasarımı ile değil sosyal, 
kültürel ve eğitim programları ile de öğrencilerin kariyer 
yaşamlarına da destek olacak nitelikte tasarlandı.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Konya’da kütüphane kavramına yeni bir boyut getiren 

merkezi ziyaret ederek buradan hizmet alan öğrenci-
lerle bir araya geldi. Yeni Nesil Şehir Kütüphanesi’nin 
şehre değer katacağını ifade eden Başkan 
Pekyatırmacı, “Her yaş grubundan çocuğumuzun 
içerisinde bulunmaktan keyif alacakları özle bir ortamı 
çocuklarımız için sunduk” ifadelerini kullandı.

“GENçLERİMİZE HAYIRLI OLsUN”
Bir haftada 3000 üye kaydı yaptıklarını da belirten 

Pekyatırmacı, “Hem üniversite hem lise ve ortaokul 
öğrencilerimiz kütüphanemizden 24 saat hizmet alabi-
lecekler. Selçuklu Belediyesi olarak her zaman gençle-
rimizin, öğrencilerimizin yanındayız. Tüm öğrencilerimi-
ze, tüm gençlerimize hayırlı olsun diyorum” dedi. 

Selçuklu Belediyesi Kent Konseyi çatısı altında faa-
liyet gösteren Çevre ve Sıfır Atık Platformu’nun bu yıl 
ikincisini düzenlediği çevre gönüllüleri fidan dikim etkin-
liği programı gerçekleştirildi. Sarayköy Mahallesi’ndeki 
alana platformda yer alan her bir çevre gönüllüsü adına 
1 fidan dikildi. Geçtiğimiz yıl 3 bin fidan toprakla buluş-
turulurken, alana bu yıl gönüllü sayısının 8.200’e ulaş-
masıyla 8 bin fidan dikildi. Başkan Ahmet Pekyatırmacı 
“Organizasyonlarımız devam edecek” dedi.

Selçuklu Belediyesi’nin okul dışı öğrenme ortamlarından 
olan Beyhekim Gelişim ve Teknoloji Akademisi yeni eğitim 
döneminde de faaliyetlerine aralıksız devam ediyor. Akademi, 
12 atölyede tüm yaş gruplarından 1.250 vatandaşa sunduğu 
eğitimlerle geleceğin donanımlı ve vizyon sahibi bireylerinin 
yetişmesine ve yeni yeteneklerin keşfedilmesine katkı sağ-
lıyor. Başkan Pekyatırmacı, merkezi ziyaretinde “Amacımız 
‘Türkiye Yüzyılı’ vizyonuyla siber güvenlikten moda tasarıma 
kadar farklı branşlarda iletişim becerisi yüksek, çağın getirdiği 
yeniliklere açık özgüven sahibi bireyler yetiştirmek” dedi. 

KONYA’NIN EN RENKLİ 
KüTüPHANESİ SELçUKLU’DA
Selçuklu Belediyesi’nin hizmete soktuğu Yeni Nesil Şehir Kütüphanesi öğrencilerin büyük beğenisini 
kazandı. Başkan Pekyatırmacı, “Her yaştan çocuğumuzun keyif alacağı özel bir ortam sunduk” dedi.

Konya’nın en yoğun nüfusuna sahip ilçesi olan 
Selçuklu’da her alanda hizmet ve yatırımlarına devam 
eden Selçuklu Belediyesi ilçe sakinlerinin konforunu 
artırmak adına sahadaki araçlarına 94 adet daha ekle-
di.  Belediyeciliğin gönül işi, aşk işi olduğunu ifade 
eden Başkan Pekyatırmacı, “Hizmetlerimizi en iyi ve 
en hızlı şekilde yerine getirebilmek için araç filomu-
zu da güçlendirmemiz, en son teknoloji ekipmanlara 
sahip olmamız gerekiyor. Bu doğrultuda 17’si iş maki-
nesi, toplam 94 aracı belediyemize kazandırdık. yeni 
araçlarımızla araç sayımız 346’ya yükseldi. 94 aracı-
mız Selçuklumuza hayırlar getirsin” dedi.  

GERİ dönüşüm ve sıfır atık çalışmalarına büyük önem 
veren Selçuklu Belediyesi, sürdürdüğü örnek çalış-
malarla takdir edilen işler yapmaya devam ediyor. Bu 
kapsamda pazar yerlerinde kalan atıkların yanı sıra, 
çim biçme ve ağaç budama işlemlerinin ardından 
kalan atıklar toplanıyor, yapılan işlemlerin ardından 
üretilen kompostlardan organik gübre elde ediliyor.  
yıl sonuna kadar 1.200 ton kompost üretimine ulaş-
mayı hedeflediklerini belirten Başkan Pekyatırmacı, 
“Parklardan toplanan bitki ile sebze ve meyve atıkla-
rını kompost merkezlerinde gübreye dönüştürüyoruz. 
Kompost ile toprağın bitkiyi beslemesini sağlayan 
mikroorganizmayı zenginleştiriyoruz” diye konuştu. 

‘94 YENİ ARAç İLE 
FİLOMUZ GüçLENDİ’

ATIKLAR, ORGANİK 
GüBREYE DÖNüŞüYOR

YENİ NESİL ŞEHİR

KüTüPHANESİ

FAALİYETLERİNE
BAŞLADI

 Kütüphanede öğrencilerin 
 yoğun çalışma zamanlarını 

 keyifli hale getirmek için 
 bodrum katta oyun salonu, 

 bilardo masaları 2 play 
 station ve 2 dart yer alıyor. 

SELçUKLU’DA FİDANLAR  
TOPRAKLA BULUŞTU

AMAcIMIZ ‘vİZYON’LU 
GENçLER YETİŞTİRMEK

Selçuklu 
Belediye 

Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı 
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SAKARYA’NIN ÖRNEK PROjESİ: 
SERAcILIK MüKEMMELİYET MERKEZİ
Sakarya Büyükşehir Belediyesi’nin tarımda Türkiye’ye örnek olacak projesi Seracılık Mükemmeliyet Mer-
kezi’nde ilk 5 ayda 600 bin tonu aşan domates üretildi. Başkan Yüce, “Hedefimiz yılda 1.250 ton” dedi. 

SaKaRya  Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem yüce, 
yenilenebilir enerji üretiminde dev bir yatırımı hayata 
geçirdiklerini söyledi. Sakarya’da 55 bin metrekare 
alan üzerinde güneşten enerji üreteceklerini ifade 
eden Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
yüce,, 14 bin güneş panelinin montajının sürdüğünü 
kaydetti. Başkan Ekrem yüce, ayrıca HES ve SEKay 
ile de enerji üretimi gerçekleştirdiklerini belirtti.

Panel kurulumunun aralıksız devam ettiğini ve 
çalışmaları yakından takip ettiğini ifade eden Başkan 
yüce, “55 bin metrekare alanda güneşten üreteceği-
miz enerji sayesinde yıllık 4 bin hanenin tüketeceği 
elektrik miktarına eş değer enerji üreteceğiz. Panel 
kurulumlarımız süratle devam ediyor. Enerji üretim 
alanındaki çalışmalarımıza hız kesmeden yenilerini 
ekleyeceğiz. Sakarya yenilenebilir enerji konusunda 
yakın gelecekte adından çokça söz ettirecek.” dedi. 

14 BİN GüNEŞ PANELİ 
İLE ENERjİ üRETİLEcEK

S
akarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
Yüce, tarımsal üretimde Türkiye’ye örnek proje 
Seracılık Mükemmeliyet Merkezi’nde 5 aylık 
süreçte 600 bin tonu aşan domates üretiminin 

yapıldığını açıkladı. Türkiye’nin tarımsal kalkınma hamle-
sine, üretim odaklı anlayışına her alanda katkı sunmaya 
devam edeceklerinin altını çizen Başkan Yüce, hedefleri-
nin yılda 1250 ton olduğunu ifade etti.

“sAĞLIĞA fAYDALI ÜRÜNLER YETİŞTİREcEĞİZ”
Türkiye’nin tarımsal kalkınma politikalarına 

Sakarya’dan çok güçlü bir destek sunduklarını, şehrin 
verimli topraklarını karış karış işlediklerini kaydeden 
Başkan Yüce, “Büyükşehir Belediyesi olarak üretimi, 
verimliliği ve kaliteyi artırmak, insan sağlığına fay-
dalı olan ürünler yetiştirmek için harekete geçtik ve 
Seracılık Mükemmeliyet Merkezimizi bu hedefler ışı-
ğında hayata geçirdik. Tamamen çevreci yatırımımızla 
organik üretim yapıyoruz” ifadelerini kullandı.  

Atıl durumdaki alanı tarıma kazandırdıklarını aktaran 
Başkan Yüce, “Tesisimizi kurduk, ardından 8 farklı 
domates çeşidinin dikimini gerçekleştirdik. Topraksız 
tarım uygulaması ve jeotermal ısıtmalı üretim ile 
25 dönümden yılda 1.250 ton üretim hedefliyoruz. 
İnşallah ülkemizin jeotermal sera üretim rakamlarına 
Sakarya’dan güçlü bir şekilde destek olacağız” dedi.

HEDEF YILDA 1.250 TON

Sakarya Büyükşehir Belediyesi, bisiklet alanında 
yaptığı atılımlarla şehirde adeta bisiklet rüzgarı estir-
meye başladı. Bisiklet yolları, bisiklet istasyonları, 
bisiklet kiralama uygulaması, akıllı duraklar gibi 
projelerin yanı sıra ev sahipliği yapılan BMX, 
MTB ve Cumhurbaşkanlığı Dünya Kupası 
gibi organizasyonlar şehre bu alanda 
büyük sıçrama kazandırdı. Başkan 
Yüce’nin yürüttüğü çalışmalara her 
gün bir yenisi eklenirken, Sakarya’nın 
isminin bisikletle anılmasını sağlayacak 
son organizasyon ‘Bike FEST’ oldu.

Sakarya’da konserler, organizasyon-
lar, etkinliklerin düzenlediği bu dev festival 

bizzat Cumhurbaşkanlığı himayelerinde gerçek-
leştirildi. Yüce’nin son dönemde ise ‘Karadeniz’e 
Pedal Çevirelim’ ve ‘Hedef 500 Kilometre Bisiklet 

Yolu’ projeleri Türkiye’de örnek teşkil edecek 
çalışmalar olarak nitelendiriliyor. Tüm bu 

çalışmaların sonucu olarak ise dünya 
genelinde bisiklet sporunu yöneten 
Uluslararası Bisiklet Birliği (UCI)  
Sakarya’ya ‘Dünya Bisiklet Şehri’ 
unvanını verdi. Avrupa’da bisiklet 
sporunun merkezi olmayı hedefleyen 

Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
Yüce, “Sakarya sizin eviniz, dünyayı 

misafir ederiz” sloganıyla çalışıyor

SAKARYA ARTIK ‘AvRUPA SPOR ŞEHRİ’

BAŞKAN YücE: BURASI SİZİN EvİNİZ

BMX ve MTB Dünya Kupası yarışları, Petlas Off-road 
Türkiye Şampiyonası, Tour Of Sakarya uluslararası 
yarışları, 30 farklı branşta şehrin dört bir yanında yeni 
yeteneklerin keşfedildiği ama-
tör spor faaliyetleri, Sakarya 
Büyükşehir Hentbol Takımı’nın 
Süper Lig çıkması ve bisiklet 
kullanımının yaygınlaştırılması 
için şehirde yapılan yatırımlar 
Sakarya’yı bu kez ‘Avrupa’ klas-
manında yukarılara taşıdı. 

Avrupa’nın en kapsamlı bisik-
let tesislerinden olan Ayçiçeği 

Bisiklet Vadisi’nde ev sahipliği yapılan dünya stan-
dartlarındaki organizasyonlar sonrası ‘Bisiklet Şehri’ 
unvanının da alınması bu alanda sürdürülen iddialı 

duruşu güçlendirdi. Bu süreç-
lerin sonunda Sakarya için 
tarihi bir gelişme daha yaşan-
dı. Sakarya Büyükşehir’in 
2023 yılı için Avrupa Spor 
Başkentleri Federasyonu’na 
(ACES) yaptığı başvuru olum-
lu sonuçlandı ve Sakarya  
‘Avrupa Spor Şehri’ unvanına 
layık görüldü.

Sakarya 
Büyükşehir 

Belediye 
Başkanı Ekrem 

Yüce 
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B
alıkesir Büyükşehir Belediyesi, Türkiye’nin en kap-
samlı Espor Merkezi’ni içinde bulunduran Dijital 
Gençlik Merkezi’nde (DGM) faaliyetlerini sürdürüyor. 
Gençlere, Espor, sosyal medya gibi dijital altyapıda 

gerçekleşen faaliyetler üzerine eğitim yaptırılan Çamlık Tepesi 
Rekreasyon Alanı’ndaki Dijital Gençlik Merkezi ile Balıkesir’in 
gençlik hizmetlerindeki kapasitesi artırıldı. 

Gençlerin, eğitim, kariyer ve gelişimlerinde ihtiyaç duy-
duğu hizmetlerin herkes için ulaşılabilir ve yaygın olmasını 
sağlamak, gençlik çalışmaları alanında örnek model yaratarak 
Türkiye ve dünya için örnek uygulamalar ortaya koymak ama-
cıyla Büyükşehir Belediyesi tarafından kurulan tesiste gençle-
rin uluslararası etkileşimini artıracak hizmetler geliştiriliyor.

2 bin metrekaresi kapalı, toplam 10 bin metrekarelik bir 
alana inşa edilen DGM’de, kitap okuma, ders çalışma ve 
seminer salonları, yazılım eğitim laboratuvarı, serbest oyun 
alanları, etkinlik sahnesi, Metaverse ve inovasyon alanları, 
yönetici odaları, furga atölyesi, sosyal medya içerik üretim 
stüdyoları, gastronomi mutfağı, talk show alanı ve green wall 

bulunuyor. 600 mbps hızında ücretsiz internete sahip olan 
tesiste gençlere; 65 oyun bilgisayarı, 10 oyun konsolu, 10 artı-
rılmış gerçeklik gözlüğü ile hizmet veriliyor.

“TÜM İLçELERİMİZE DGM YApAcAĞIZ”
Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz, DGM 

ile zamanı yakaladıklarını belirterek, “Biz ‘Evrilmeyen devrilir’ 
sözünden yola çıkarak çalışmalarımızı gerçekleştiriyoruz. 
Ülkelerin gücünü ortaya koyan; ürettikleri ve geçmişten bu 
güne getirdikleri birikimleridir. Türkiye İHA ve SİHA’larla dünya-
da savaş sanatını değiştirdi. Bunları yapanlar da aslında joys-
tick kullanarak yerden rekabet edenler yazılımı iyi geliştiren, 
çağa ayak uyduran genç mühendisler” dedi.

“Burası çocukların zamanını boşa harcadıkları değil; reka-
beti öğrendikleri, toplumla kaynaştıkları, kendilerini geliştirir-
ken aynı zamanda memleket için de faydalı işler yapacakları 
tam donanımlı bir kompleks” diyen Başkan Yılmaz, “Tüm 
ilçelerimize DGM yapacağız, burayı da büyüteceğiz. Burası 
çok önemli bir okul, buradan yetişen her arkadaşımız yetiştik-
çe bize yeni işler yapmaya vesile olacaklar” şeklinde konuştu. 

TüRKİYE’NİN EN KAPSAMLI 
DİjİTAL MERKEZİ BALIKESİR’DE
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi, Türkiye’nin en büyük Dijital Gençlik Merkezi ile gençlere; Espor, sosyal 
medya gibi dijital altyapıda gerçekleşen faaliyetler üzerine eğitim ve pratik yaptırıyor, turnuvalar düzenliyor. 

BaşKan yücel yılmaz liderliğindeki Büyükşehir 
Belediyesi, ‘atıksız yaşam’ı destekliyor, insanın 
doğayla uyum içerisinde yaşadığı, sürdürülebilir ve 
daha sağlıklı bir çevre için yatırımlarına devam edi-
yor. Büyükşehir Belediyesi, bu kapsamda altıeylül 
İlçesi Bahçelievler Mahallesi’nde bulunan Savaştepe 
Caddesi ile 100. yıl Caddesi’nde “Sıfır atık Caddesi” 
projesini başlattı. Projeyle; bölgede çıkabilecek tüm 
atıkların kaynağında ayrıştırılması, geri kazanılabi-
lir atıkların ise dönüştürülerek döngüsel ekonomiye 
kazandırılması hedefleniyor. Cadde boyunca yerleşti-
rilen Mobil atık Getirme Merkezleri aracılığıyla elekt-
ronik atık, atık pil, tekstil atığı ve bitkisel atık yağları 
ayrı ayrı toplayan Büyükşehir Belediyesi; çöpe giden 
atık miktarını azaltılıp, geri dönüşüm oranını artırıyor.

BalıKESİR Büyükşehir Belediye Başkanı yücel 
yılmaz’ın önderliğinde, şehri aromatik bitki üssü hali-
ne getirecek çalışmaların yapıldığı Balıkesir Çiftçi 
Eğitim Merkezi (BaÇEM); bir yandan tarımsal faaliyet-
ler ve aromatik bitki konusunda üreticilere eğitimler 
veriyor diğer yandan da kendi ürettiği bitkilerle yeni 
ürünler ortaya çıkarmak için ar-Ge çalışmaları ger-
çekleştiriyor. Balıkesir’i ilaç sanayi ve kozmetikte 
lider yapacak adımlar atan BaÇEM, doğadan çoğalta-
rak 5 yıl önce kurduğu Türkiye’nin ilk kapama mürver 
bahçesinden ürettiği ürünlerle Türkiye’nin ilk yerli 
kara mürver şurubu SaMBUÇEM’i piyasaya sürdü. 
antioksidan zengini ve bağışıklığı güçlendiren kara 
mürverin üretimini yapan BaÇEM; SaMBUÇEM’i, 
Bezmialem Üniversitesi Fitoterapi Merkezi iş birliğiyle 
gerçekleştirdiği çalışmanın sonucunda elde etti. 

DOğA DOSTU SIFIR 
ATIK cADDELERİ

KARA MüRvER 
ŞURUBU: SAMBUçEM

450 BİN TON çÖPTEN 50 BİN Ev AYDINLANIYOR
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi, bir yandan vahşi depolama 

alanlarını ıslah ederken diğer yandan da düzenli depolama 
alanlarını artırarak atık yönetimini sürdürülebilir hale getiriyor. 
Düzenli depolamadaki atıkları tesislerinde bertaraf eden 
Büyükşehir, yıllık 450 bin ton çöpü işleyerek elektrik üretiyor

İklim ve çevre konusunda kalıcı çözümler üretmede önem-
li adımlardan biri olan vahşi depolama alanlarının ıslahı ve 
evsel atıkların rehabilitesi ile ilgili çalışmalarını sürdüren Çevre 
Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı, planlı rehabilite ve ıslah 
çalışmaları ile 2023 yılı sonuna kadar toplamda 3 milyon 226 
bin metreküp katı atığın bertarafını sağlayacak. 

TÜRKİYE’YE öRNEK BİR çEVRE pROjEsİ
2019 Aralık’ta devreye alınan Katı Atık Düzenli Depolama 

Sahası’ndaki enerji üretim tesisi ile çöpten enerji üreten 
Büyükşehir Belediyesi, yıllık 450 bin ton çöpü işleyerek 50 bin 
hanenin aylık enerji ihtiyacını karşılıyor. Hem Balıkesir hem de 
ülke ekonomisine katkı sağlayan tesis, Türkiye’ye örnek bir 
çevre projesi olarak nitelendiriliyor. Kentteki çöpü ekonomik 
ve ekolojik değere dönüştüren Büyükşehir, atık yönetimini de 
ilçe belediyeleriyle koordineli olarak sağlıklı şekilde yürütüyor. 

İlçe belediyeleri tarafından; ev, işyeri ve sokaklardan topla-
nan sıkıştırılmış evsel atıklar, Büyükşehir Belediyesi işletme-
sindeki aktarma istasyonlarından treylerlere transfer ediliyor. 

Çekicilerle Altıeylül’deki Büyükşehir Belediyesi Entegre Katı 
Atık Bertaraf Tesisi’ne getirilen atıklar, depolama sahasında 
depolanıyor. İl genelinde 13 olan aktarma istasyonu sayısı 
devam eden çalışmaların tamamlanmasıyla 16’ya çıkacak.

METAN GAZI sALINIMI DA öNLENİYOR
Aktarma istasyonları ve atık transferleri vasıtasıyla, evsel 

atıkların vahşi depolanmasının önüne geçip, metan gazı 
salınımını önleyerek iklim değişikliği ile mücadele eden 
Büyükşehir Belediyesi, düzenli depolanan evsel atıklardan 
elektrik enerjisi üretiyor. Vahşi depolama alanlarının ortadan 
kaldırılmasıyla; yangın riski önleniyor, karbondioksit emisyon-
ları, gürültü, görüntü kirliliği azalıyor.
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üRETİcİNİN ELİ GüçLENİYOR 
BalıkeSir Büyükşehir Belediyesi, kırsalda kalkınmayı sağla-
mak ve şehir ekonomisini canlandırmak için tarım ve hayvan-
cılıkta projeler üretmeye devam ediyor. Bin 133 mahallesinin, 
960’ı kırsal statüsünde olan Balıkesir’in ekonomisinin büyük 
bir bölümünü oluşturan tarım ve hayvancılık, şehirdeki sanayi 
faaliyetlerinin de yüzde 65’ini kapsıyor. Büyükşehir Belediyesi, 
ücretsiz fide ve yem desteklerinden alım garantili ürün proje-
lerine, küçükbaş hayvan dağıtımından yerli boz ırk sığırlarda 
verim artırmaya, Kuzusu Damızlık Üretim Merkezlerinin kuru-
lumundan arıcılığın teşvikine kadar birçok çalışmasını 2022 
yılında da kesintisiz sürdürdü. 

KUZU ÜRETİMİ YAYGINLAŞTIRILIYOR
Çiftçiler için önemli bir girdi maliyeti olan yem bitkisinin 

maliyetini azalmak için besicilere 20 ilçede 100 ton süt otu 
tohumu dağıtan Büyükşehir Belediyesi’nin destekleriyle her 
geçen yıl süt otu üretimi artıyor. 

Balıkesir Büyükşehir Belediyesi, coğrafi işaret tescilli 

Balıkesir Kuzusunun popülasyonunu artırmak ve üretici-
lere hibe desteği sağlamak amacıyla İvrindi ve Kepsut’ta 
“Balıkesir Kuzusu Damızlık Merkezleri” oluşturdu. Daha 
çok Balıkesir Kuzusu yetiştirilmesi ve kırsalda dar gelirli 
üreticinin ihtiyacının karşılanması için Sındırgı, Savaştepe ve 
Dursunbey’de de damızlık merkezleri kuruldu. Bu tesislerde 
üretilen Balıkesir Kuzuları küçükbaş hayvancılıkla uğraşan 
vatandaşa da hibe olarak dağıtılıyor. 

“BEREKETLİ TOpRAKLARIN KIYMETİNİ BİLİYORUZ”
Balıkesir’in bereketli topraklarının kıymetini bildiklerini vur-

gulayan Başkan Yılmaz “Şehrin ekonomisi, kırsaldaki üretimin 
işlenerek ticarete dönüştürülmesiyle kalkınıyor. Sanayimiz 
tarıma dayalı. Evlatlarımız, memleketinin topraklarında ekmek 
kazansın istiyoruz. Bu nedenle bir taraftan mahallelerimizin 
altyapısını iyileştirerek yaşam kalitesini yükseltiyor diğer yan-
dan da şehrimizin üretim altyapısını güçlendiriyor, üreticimizin 
alın terinin hakkını kazanması için çabalıyoruz” dedi.

EdreMit’in gözde turistik merkezlerinden Altınoluk’a 
bir kilometre mesafede bulunan, 1990’dan 2019 yılına 
kadar vahşi depolama alanı olarak kullanılan çöplük; 
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi tarafından rehabilite edi-
lerek doğaya kazandırılacak. 

12 bin 417 metrekare alana ve 90 bin metreküp 
hacme sahip Altınoluk vahşi depolama alanı ile ilgili proje 
çalışmalarını sürdüren Büyükşehir, 2023’te rehabilitasyo-

nu tamamlayarak çöplüğün çevreye verdiği zararı önle-
yecek, yaydığı kötü kokuların ve yangın riskinin önüne 
geçecek. 

Büyükşehir Belediyesi, şehir genelinde sürdürdüğü 
planlı rehabilite çalışmalarını tamamladığında toplam 772 
bin 065 metrekare alanı ıslah etmiş olacak. Bu sayede 
3 milyon 225 bin 756 metreküp katı atık Büyükşehir’in 
planlı rehabilite çalışmaları ile tarihe karışacak.

BALIKESİR, 
HAYvANSEvERLİKTE 
ÖRNEK OLAcAK

DENİZ GÖREN çÖPLüK DOğAYA KAZANDIRILAcAK

BalıKESİR Büyükşehir Belediyesi, sokak hayvanları-
na yönelik faaliyetlerin vatandaşlarla koordinasyon 
içerisinde sürdürülmesi amacıyla hayata geçirdiği 
‘Mutlu Patiler Projesi’nde 4. buluşma gerçekleştirildi. 
Hayvan sevgisi, doğru besleme, sokak hayvanlarının 
sağlığı konusunda vatandaşlara bilgilendirmelerin 
yapıldığı buluşma, Büyükşehir Belediye Başkanı yücel 
yılmaz’ın katılımıyla düzenlendi. 

3 AYDA 10 BİN KİLO MAMA DEsTEĞİ
Bilinçsiz besleme ve sokak hayvanlarının sağlık 

sorunlarının önüne geçmek, daha fazla sokak hay-
vanına vatandaşların desteğiyle ulaşabilmek, vatan-
daşlardan doğru geri bildirimler alarak can dostların 
refahını sürdürebilir bir şekilde sağlamak amacıyla 
gerçekleştirilen projeye bu güne kadar bin 500 hay-
van sever katıldı. Proje kapsamında Büyükşehir 
Belediyesi “Patikart” sahibi gönüllülere son 3 ayda 10 
bin kilogram mama desteği sağladı.. 

“HER KONUDA sORUMLU HİssEDİYORUZ”
Balıkesir ile ilgili her konuda kendilerini sorumlu 

hissettiklerini söyleyen Başkan yılmaz, “Sokak hay-
vanlarına en çok onları seven, gönüllü insanlar ara-
cılığıyla yardımcı olabiliriz. şehrimizde 40 ila 45 bin 
köpeğimizin bakımını sizlerle birlikte yürütüyoruz. 
Son 3 yılda 6 bine yakın köpeğimize küpe taktık ve 
kısırlaştırdık. Kendi içinde örgütlü bir şehir olursak 
istihbaratımız sağlam olur. Hayvan severlerimizi des-
teklemeye devam edeceğiz. İletişim kanallarımız da 
açık olduğunda sorunlara yerinde ve mantıklı çözüm-
ler üretebiliriz. Bunu yaptığımızda Türkiye’ye örnek 
olacağız” dedi. 

“TÜM İHTİYAçLARI KARŞILANAcAK”
Sokak hayvanlarını gönüllülere zimmetleyip, onlara 

bütçe vereceklerini dile getiren yılmaz “o canlımız; 
yaşamı boyunca sahipli olacak ve beslenme, aşı, 
tedavisi gibi gerekli tüm ihtiyaçları karşılanacak. 
Gönüllülerimizle birlikte şehrimizde bu işi kontrol altı-
na alacağız. Edremit, ayvalık, Bandırma ve Balıkesir’de 
rehabilite merkezleri oluşturacağız” diye konuştu.  

Balıkesir 
Büyükşehir 
Belediye 
Başkanı Yücel 
Yılmaz 
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ŞANLIURFA’DA 35 BüFEDE 
HALK EKMEK SATILAcAK

1 Ocak 2023’te faaliyete geçecek Halk Ekmek Fabrikası’nda günlük 100 bin ek-
mek üretilecek. Ekmekler, şehrin farklı bölgelerine kurulan 35 büfede satılacak

ŞanlıurFa Büyükşehir Belediyesi, 165 bin metreküp 
atık sudan günlük ortalama 25 ton gübre elde ediyor. 
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin Beyazgül’ün 
girişimleriyle 2021’de hizmet vermeye başlayan tesis 
ile yıllık 20 milyon lira gelir elde ediliyor.Tesiste elde 
edilen gübreler, Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Daire Başkanlığı ile Park ve Bahçeler Daire 
Başkanlığı’nın çalışmalarında kullanılıyor. 

ŞanlıurFa Büyükşehir Belediyesi, Abide ve 
Karakoyun Köprülü Kavşaklarını yaparak Şanlıurfa’nın 
trafik sorununa neşter vurdu ve rahat bir nefes aldırdı.  
Yapılan 1 milyon 860 bin metrekare beton parkeyle, 
156 kilometre beton yolla, kurulan asfalt şantiyesi 
ve kapasitesini artırılan asfalt plenti ile halka hizmet 
ulaştırıldı. Yapılan restorasyonlar, bakım ve onarımlarla 
ecdat yadigârı eserlere sahip çıkıldı. Kentsel dönüşüm 
çalışmaları için de bir milyar liraya yakın kamulaştırma 
gerçekleştirildi. Parklar, çevre düzenlemeleri, sosyal 
tesislerle hizmet kalitesi yükseltildi. Mezbahadan hay-
van borsasına, halk ekmekten seralara pek çok alanda 
kurulan fabrikalarla üreticilere destek verildi.

ABİDE KAvŞAğI TRAFİğE NEFES OLDU

3D İNOvATİF ATÖLYE’DE HEDEF İHRAcAT

Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi tarafından Organize 
Sanayi Bölgesinde inşa edilen fabrikada halk ekmek 
üretimi için geri sayım devam ediyor. Son teknoloji 
modern cihazlarla donatılan fabrikada birkaç gün içe-

risinde deneme üretimi başlayacak. Fabrika 1 Ocak 2023’te 

ise seri üretime geçecek. Şanlıurfa’da dar gelirli, dezavantajlı 
vatandaşlar için hayata geçirilen proje ile günlük 100 bin 
ekmek üretimi gerçekleştirilecek. BELTUR A.Ş. tarafından 
işletecek Halk Ekmek Fabrikasında üretilen ekmekler şehrin 
farklı bölgelerine kurulan 35 farklı büfede satışa sunulacak.

TaSaRıMı ve üretimi Türk mühendisliği imzası taşıyan ve 
katener hattına (elektrik besleme hattı) bağlı kalmadan 
yolcu taşıyan Türkiye’nin ilk yerli yüksek teknoloji batarya-
lı troleybüsü şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi için özel ola-
rak üretildi.  50 kilometre menzile ulaşabilen yolcu taşıyan 
araçların bataryaları hareket halindeyken şarj edilebiliyor. 
Bu da hem zamandan hem yakıttan hem de bakım mas-
rafından tasarruf edilmesini sağlıyor.şanlıurfa Büyükşehir 
Belediyesi için özel olarak ürettiği 12 araçlık filonun ilk 
aracını teslim etti. İleri teknoloji bataryalı troleybüsün gele-
cek yıl hizmete sunulması planlanıyor.
Büyükşehir Belediyesinin ileri teknoloji troleybüslerle yılda 
3,5 milyon liralık yakıt tasarrufu sağlaması bekleniyor. 
Toplam 160 kişinin seyahat edebileceği troleybüslerin gün-
lük yolcu taşıma kapasitesi 95 bin. oturan yolcu kapasite-
si ise 32. Troleybüsün uzunluğu 18 metre olarak tasarlandı. 
Bu da troleybüsün güzergâhındaki tarihi yapılar arasında 
ve sit alanları üzerinde kurulu dar sokaklarında kolaylıkla 
seyahat edebilmesini sağlayacak.

GEnÇlERİn bilimin temelinde yoğrulmasını ve geleceğe 
umutla bakmasını sağlamak amacıyla Zeytin Dalı Eğitim 
Kampüsü yakınında inşasına başlanan şanlıurfa Bilim 
Merkezi’nde çalışmalar sürüyor. TÜBİTaK işbirliği ile haya-
ta geçirilen merkezde yer alacak matematik, ahşap ve 
tasarım, robotik ve kodlama, biyoloji ve kimya, STEM, ve 
astronomi atölyeleri sayesinde şanlıurfa’da bilimsel öğre-
nimin önü açılacak. 51.402 metrekare alan üzerine kurulan 
merkezin kapalı alan ise 9.000 metrekare olacak şekilde 
tasarlandı. Öğrencileri bilim, teknoloji ve inovasyon ile 
buluşturacak şanlıurfa Bilim Merkezi Türkiye’nin bilim ve 
teknoloji alanındaki gelişimine hız kazandıracak. 

ELEKTRİKLİ TOPLU 
TAŞIMA, çEvRE DOSTU 
vE TASARRUFLU

ÖğRENcİLER ‘BİLİM’ 
İLE BULUŞAcAK

ŞanlıurFa Belediyesi tarafından kurulan “3D İnovatif 
Atölye” ile su ve kanalizasyonda kullanılan yedek parça-
ları 3D yazıcılarla gerçekleştirerek  hem zamandan hem 
de maliyetten tasarruf ediliyor. Üretilen yedek parçalar 
Şanlıurfa’nın altyapısını güçlendirmek üzere değerlen-
diriliyor. Şanlıurfa Büyükşehir’in hedefi, nodern, son 
teknoloji cihazlarla donatılan yedek parça üretim atölye-
sinde üretilen ürünleri ve yedek parçaları Türkiye’ye ve 
dünyaya pazarlamak.

Şanlıurfa’da vatandaşa ulaştırılan arıtma suyunun 
aksamaması için atölyede üretilen yedek parçalar 
büyük önem taşıyor. Belediye, kendi malzemesini üre-
terek sorunların çözümünde zaman kazanıyor. 

çÖKELTİ çAMURDAN ORGANİK GüBRE

Şanlıurfa 
Büyükşehir 

Belediye 
Başkanı Zeynel 

Abidin Beyazgül 
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Sincan Belediye Başkanı Murat Ercan, üniver-
siteye hazırlanan öğrencilerin dijital ortamda 
faydalanabileceği, sürekli ellerinin altında 
bulunabilecek bir eğitim modülü hazırlattı. Cep 

telefonu, tablet ve bilgisayar ortamında kullanılabilecek 
bu modül ile öğrenciler istedikleri zaman uygulamaya 
girerek soru çözebilecek. 

Üniversite sınavına hazırlanan lise 12. sınıf öğrenci-
lerine ücretsiz dağıtılacak uygulamada bir yandan konu 
anlatımlı videolar ve kartlar bulunurken bir yandan da 
350 binden fazla soru ve çözümü yine videolu anlatım-
larla yer alacak. 17 farklı yayınevinden alınan içeriklerle 
hazırlanan dijital eğitim modülü ile öğrenciler konu bazlı 
başarı seviyelerini de ölçebilecek. Bu sistem sayesinde 
her öğrenci kendi seviyesine uygun zorlukta soruları 
çözme imkanına ulaşabilecek. 
UYGULAMA NAsIL KULLANILAcAK?

Öğrenciler dağıtılacak modüllere cep telefonu, 
tablet ve bilgisayardan giriş yapılabilecek. Kendi 
e-posta adresiyle belirleyecekleri şifrelerle uygulama-
ya kaydolan öğrenciler, ardından kendilerine verilen 
kodu, uygulamada “Kurumsal Kullanıcı Kodu” alanına 
girecek. Ardından da uygulamayı kullanmaya başla-
yacak. 

S
incan Belediyesi her mevsim park, bahçe 
ve yeşil alanlardaki çalışmalarını yaparak 
ilçeyi güzelleştiriyor. Ağaçların, bitkilerin daha 
sağlıklı ve düzenli bir şekilde büyümeleri için 

budama yapılıyor. Aynı zamanda vatandaşların can 
ve mal güvenliği için tehlike oluşturabilecek dalları da 
temizleyerek halk sağlığını da koruyor.

“çELİK ALMA” YöNTEMİ UYGULANIYOR
Bazı bitkilerin dalının, yaprağının veya kökünün 

bir parçası alınarak Sincan Belediyesinin seralarında 
dikilmesiyle çoğaltma işlemi yapılıyor. 

Anadolu’da “Çelik alma” adı verilen bu yöntem ile 
yeni kökler veya dallar üreterek ana bitkiden bağım-
sız bir bitki hâline geliyor. 

BUDANAN DALLAR HAYAT BULUYOR
Sincan Belediyesi Park ve Bahçeler 

Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, çelik alma zamanı 
gelen Berberis, Lüküstürüm, taylan ve çalı türlerin-
den seralara dikerek yeniden park ve bahçelerde 
kullanılmak üzere üretimini yaptı. Alınan çelikler 
boy verip fide haline geldiğinde Sincan’ın park ve 
yeşil alanlarını süsleyecek. 

Sincan Belediyesi, bakım, budama, ot temizliği ve revize çalışmalarını titiz-
likle sürdürüyor. Ekipler budamanın ardından seralarda da üretim yapıyor. 

Başkan Ercan, üniversiteye hazırlananlar için eğitim modülü hazırlattı. Cep ve 
bilgisayardan ulaşılan uygulamada öğrenciler istedikleri zaman soru çözecek.

SİnCan anne Çocuk oyun Evleri’nde çocuklar geri 
dönüşümü oyunlarla öğreniyor. Geri dönüştürerek 
yaptıkları oyuncaklarla hem eğlenen hem öğrenen 
çocuklar çevre bilinci kazanıyor.  yenikent anne 
Çocuk oyun Evi’nde bu hafta çocuklar anneleriyle bir-
likte “Geri Dönüşüm Etkinliği” yaptı. Tuvalet kağıtları-
nın ruloları ile dağ evi yapan çocuklar, kendi seçtikleri 
desen ve renklerle de dağ evlerini boyadı. Çocukların 
anneleriyle birlikte gerçekleştirdiği geri dönüşüm 
etkinliğinde, atık malzemeden oyuncak yapmanın 
yanı sıra geri dönüşümün önemi hakkında da sohbet 
edildi.  3-6 yaş arası çocuklar ve anneleri için faaliyet 
gösteren anne-Çocuk oyun evlerinde gerçekleşti-
rilen geri dönüşüm oyunuyla çocuklara eğlenirken 
çevre bilinci kazandırmak amaçlanıyor. Çocuklar rulo 
kağıtlardan yaptıkları dağ evleriyle daha sonra hatıra 
fotoğrafı çektirdi.  anne Çocuk oyun Evlerinde her 
programda farkındalık yaratmak adına bu tür eğitici 
ve keyifli etkinlikler düzenleniyor. Her gün birbirinden 
eğitici ve eğlenceli faaliyetlerin yanı sıra çocuklar 
anneleriyle oyun oynayıp spor yapıyor, dans ediyor, 
birbirleriyle iletişime geçiyorlar.

ANNE çOcUK Evİ’NDE  
‘GERİ DÖNüŞüM’DEN  
OYUNcAK çIKTI

SİNcAN’IN DİjİTAL 
EğİTİM MODüLü vAR

SİNcAN BELEDİYE SERALARI HER MEvSİM cANLI

cANLI DERsLER, sORU çöZÜMLERİ...
İOS, Android, Huawei OS ve web kullanımına 

uygun, dijital ortamda kullanılan bu uygulama aynı 
zamanda çevre dostu bir modül. Canlı dersler, soru 
çözümleri ve çok daha fazlası ile Sincanlı öğrenciler 
üniversite sınavına daha rahat hazırlanabilecek. 

 üNİvERSİTE SINAvINA HAZIRLANAN GENçLER BAŞKAN ERcAN’A TEŞEKKüR ETTİ

Sincan Belediye 
Başkanı Murat 

Ercan 
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Dünya, iklim değişikliği, bozulan çevre koşulları, 
artan nüfus gibi önemli sorunsallar üzerin-
de yeni çözüm arayışları içindeyken Kocaeli 
Büyükşehir Belediyesi art arda ortaya koydu-

ğu sürdürülebilir politikalar ile dikkatleri üzerine çekti. 
Yüzölçümünün yüzde 22’lik kısmı tarım arazisinden 
oluşan Kocaeli’nde, adeta tarım seferberliği başlatıldı. 
Kentin tarımdaki potansiyelini harekete geçirmek, milli 
gelişim ve kalkınmaya katkı sunmak amacıyla Kocaeli 
Büyükşehir Belediyesi vizyon projelerini bir bir hayata 
geçirmeye başladı. 

“ÜZERİMİZE DÜŞENİ YApIYORUZ”
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi’nin önemli hamlesi 

“Tarım Şurası ve Çalıştayı” oldu. İki yıl üst üste yap-
tığı bu önemli program ile Uluslararası Tarım Şehirleri 
Birliği (Agricities) üyesi ülkeler ile 30 büyükşehiri 
evinde ağırlayan Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, bu 
şekilde uluslararası bir işbirliğine de imza atmış oldu. 
Tüm paydaşlar ile ortak akılda buluşularak, geçmiş 
deneyimler, mevcut durum, gelecek planlamaları ile iyi 
uygulama örneklerinin ele alındığı çalıştay kapsamın-
da, Sürdürülebilir “Tarım Eylem Planı” da oluşturuldu. 
10 ana başlıkta toplanan 91 problemin ç ö zü mü ne 
ilişkin ö nerilere sonuç  raporunda yer verildi. Akıllı ve 
Dijital Tarım Uygulama Projeleri, Ç iftç i Kart Projesi, 
Ç iftç i Eğ itim Enstitü sü , Ç iftç i Danış ma Merkezi, 
Tarım Mü zesi ve Alternatif Tarım Yö ntemleri, Tarımsal 
Arazi Yö netim Sistemi, Tarımsal Tesis Olanaklarının 
Geliş tirilmesi gibi önemli konu başlıkları dikkat çeker-
ken çalıştay ile Kocaeli’nden dünyaya öncülük edecek 
yeni bir rota da belirlenmiş oldu.   

Kocaeli Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir 
Büyükakın, “Dünya genelinde 828 milyon insan gece 

yataklarına aç giriyor. Gıda güvenliği sorunu yaşayan 
insan sayısı 2019’da 135 milyon iken bugün bu sayı 
345 milyon.. İklim krizi gibi konular daha çok dillen-
dirilmeye başlandı. Tedbir almamız ve ulusal strateji 
belirlemeliyiz. Hükümetimizin belirlediği politikalarda 
üzerimize düşeni yapmaya hazırız. Tarım politikalarını 
illerimizde hayata geçirmeye kararlıyız” dedi. 

Başkan Büyükakın’ın başlattığı ve önem verdiği 
sürdürülebilir tarım politikasının önemli bir 
parçasını da Kocaeli Tıbbi Aramotik Bitkiler 
Projesi, TABİP oluşturdu. Proje kapsamında 

katma değeri yüksek ürünler toprakla buluşturuldu. 
Büyükşehir verimli tarım arazilerini nane, melisa Stevia 
(şeker otu), oğul otu, biberiye, adaçayı, kekik, defne, 
lavanta gibi tıbbi ve aromatik bitki çeşitliliği ile zengin-
leştirdi. Bu şekilde ekili arazilerini de iki kat büyüttü. 

Büyükşehir bu çalışmayla şehre olan göçü tersi yönde 
değiştirdi. Dikim, bakım ve hasatla kadın istihdamı 
sağlayarak projeyi görünür kıldı. 

EKONOMİYE cAN KATAN TEsİsLER 
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, elde ettiği mahsu-

lün, yüksek rekabetli pazarda öne çıkacak ürünlere 
dönüşümünde stratejik bir adım da attı. TÜBİTAK 
işbirliğiyle ürünlerin yağını çıkarmak için Distilasyon 
Merkezi, esktraktlarını çıkarmak için de yerli teknolo-
jiye sahip EKSTRAKSİYON tesisini kurdu. Biberiye, 
nane, melisa uçucu yağları ve hidrosolleri ile şampuan, 
diş macunu, ağız çalkalama suyu, kolonya ve doğal 
kozmetik ürünler elde etti. Büyükşehir, çiftçiye yüzde 
100 pazar imkanı da sağladı. Ürünün raftaki dönüşü-
müne kadar ki süreci yönetebilmek, üreticiye satın 
alma garantisi sunmak adına Sekapark A.Ş.’yi kurdu ve 
Ormanya’da ürünleri tezgaha çıkardı. Büyükşehir, çift-
çilere mazot, organik gübre, ilaç ve makine ekipman 
desteği sağlayarak tarımdaki çalışmalarını, değişen 
ekonomik koşullarda sürdürebilir hale getirmeyi başar-
dı. 2019’dan bu yana tarımda 41 proje hayata geçirdi 
ve çitçiye üç yılda 147 milyon lira destek sağladı. 

KOcAELİ, TARIMDA DA 
ZİRvEYE KOŞUYOR
Sanayi, endüstri ve turizmde stratejik konumunun yanında elverişli geniş 
arazileriyle de önemli bir tarım şehri olan Kocaeli, son yıllarda Başkan 
Büyükakın’ın öncülüğündeki atılımlarla bu alanda da adından söz ettiriyor.

TARIMSAL KALKINMA HAMLESİ: TABİP

 Kocaeli 
 Büyükşehir 

 Belediye 
 Başkanı Tahir 

 Büyükakın 
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GASTRONOMİNİN KALBİ MUTFAK SANATLARI MERKEZİ
DÜZCE Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü’nün Düzce’nin 
gastronomi kenti olması için önemli bir adım atarak 
hizmete açtığı Mutfak Sanatları Merkezi (MSM) kısa sürede 
Düzcelilerin vazgeçilmez adreslerinden biri haline geldi.         

 Başkan Özlü, 1 yıl önce MSM’yi hizmete açtıklarını 
belirterek, “Buradaki faaliyetlerimiz güzel bir şekilde 
yürüyor. MSM bölgemize farklı kültürlerden gelen insanların 
beraberinde getirdiği lezzetlerin tek çatı altında toplanacağı 
bir yer olsun istedik.  Burası Düzcelinin 
kendi mutfağından oluşan bir mekan. 
MSM misafirlerimizin nezih bir ortamda 
ağırlanabildiği, nitelikli bir yer. Bunun 
yanı sıra Türkiye’nin tanınmış gurme 
ve şeflerini Düzce’mize getirip, MSM’de 
workshoplar düzenliyoruz” dedi. 

DÜZcE’NİN YEMEKLERİNİ TÜRKİYE TANIYAcAK
Düzce’nin gastronomi ve mutfak sanatları alanında çok 

iyi bilinen bir merkez haline geleceğini sözlerine ekleyen 
Başkan Özlü, “Düzce’nin yemeklerini bütün Türkiye 
tanıyacak ve akabinde bütün Dünyaya tanıtacağız. Burada 
değeri atfedilen bilinmeyen yemekler var. Düzce’nin 
çok zengin bir mutfak kültürü var. Biz Mutfak Sanatları 

Merkezini kurarak ve coğrafi işaretli 
lezzetlerimizin de yer aldığı Düzce 
yemekleri kitabını çıkararak aslında 
gastronomi de çok ciddi bir başlangıç 
yaptık. Bundan sonra Düzce’yi 
gastronomi konusunda tanıtmak 
için daha çok çalışacağız” şeklinde 
konuştu.

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, 23 
Kasım 2022 tarihinde sabaha karşı 04.08 
meydana gelen deprem, yaşananlar ve 
bugün gelinen süreci paylaştı. 

Devletin depremin ilk anından itibaren Düzce’nin 
yanında olduğunu ifade eden Başkan Özlü, “İlk 
etapta kentte elektrikler kesikti. Saat 04.30 gibi 
Cumhurbaşkanı Yardımcımız Sayın Fuat Oktay Bey 
aradı. Durumu sordu. Yine o gün sabahın erken 
saatlerinde İçişleri Bakanımız Sayın Süleyman Soylu 
Düzce’ye teşrif ettiler. Depremin olduğu ilk andan 
itibaren devletin bütün kurumları, ilgili bütün bakan-
ları Düzce’deydi. Genelde bu tür afetlerde vatandaş 
devletin nerede olduğunu sorgular. Devlet ilk andan 
itibaren Düzce’deydi” şeklinde konuştu.

“DÜZcE’DEKİ KONUT sTOKU YENİLENDİ” 
17 Ağustos ve 12 Kasım depremlerinin üzerinden 

geçen 23 yılın ardından deprem yaşayan Düzce’de 
bu süreçte neler değiştiğini de paylaşan Başkan 
Özlü, “Arada çok büyük fark var. Geçen 20 yılda 
Düzce’deki konut stoku yenilendi. Çok ciddi kent-
sel dönüşümler gerçekleştirildi. Bugün geldiğimiz 
noktada Düzce’nin konut stoku % 75 oranında 

yeni. Herhangi bir can kaybı olmamasının en önemli 
sebeplerinden bir tanesi de konut stokumuzun yeni 
olmasıdır. Düzce’de yüksek katlı yapılaşmalara son 
verdik. En fazla zemin +4 kata müsaade ediyoruz. 99 
depreminden sonra deprem yönetmeliklerini harfi-
yen uygulayan bir şehiriz. Bu sebeple bu depremde 
çok şükür bir can kaybı olmadı” dedi.

“DİKEY MİMARİYE KARŞIYIZ”
23 Kasım da yaşanan depremin ivme bakımından 

17 Ağustos ve 12 Kasım depremlerinden daha yük-

sek olduğunu sözlerine ekleyen Başkan Özlü, “O 
yüzden etkisi 7-8 şiddetindeki depreme denk. 12 
Kasım da depreme karşı farkındalık tatbikatında da 
ifade etmiştim ve ‘olası bir depremde Düzce’nin 12 
Kasım depremine göre ciddi bir sorunla karşılaşma-
yacağını söylemiştim. 23 Kasım depremi bir bakıma 
bunun ispatı oldu. Düzce’de önceden yapılmış 10-12 
katlı binalar var. Bunların depreme dayanıklı oldu-
ğu tespit edilmiş. 2019 yılında aldığımız bir kararla 
Düzce’de yatay mimariyi esas alıyoruz. Dikey mimari-
ye karşıyız” dedi.

“8 BöLGEDE DöNÜŞÜM GERçEKLEŞTİREcEĞİZ”
Başkan Dr. Faruk Özlü, konuşmasını şöyle tamam-

ladı; “Düzce’nin toplam nüfusu 401 bin. Biz, yatay 
mimari de ısrarcıyız. Kentsel dönüşüm hayat kurtarır 
ifadesinin gerçek olduğunu bizzat yaşadık. Düzce’de 
ilk etapta Eski Sanayi Çarşısı olmak üzere 8 bölgede 
Kentsel Dönüşüm Projesi gerçekleştireceğiz. Bu 
çerçevede planlamamızı yaptık; bakanlığımıza ilettik. 
Bakanlığımız tarafından da onay aldık. Önümüzdeki 
süreçte Düzce’de 8 bölgede kentsel dönüşümü 
gerçekleştireceğiz. Yapı stokumuzun tamamını yeni-
lemiş olacağız.”

“Düzce’de yüzde 75-80 oranında yenilenen yapı stoku ve kentsel dönüşümü başarılı şekilde yönettik. 
2019 yılında aldığımız bir kararla kentimizde yatay mimariyi esas alıyoruz. Dikey mimariye karşıyız.”

DüZcE 
BELEDİYE 
BAŞKANI 

ÖZLü:

çÖPüN 
GİRDİSİ vE çIKTISI  

DEğERLENDİRİLİYOR

YATAY MİMARİYİ 
ESAS ALIYORUZ
YATAY MİMARİYİ YATAY MİMARİYİ 
ESAS ALIYORUZESAS ALIYORUZ

 Düzce Belediye 
 Başkanı 

 Dr. Faruk Özlü 



17KAMU & YEREL YÖNETİMLER

18
. YIL

DÜZCE’nİn tarihi 3 bin yıl öncesine dayanan bölgelerinden 
biri olan Batı Karadeniz’in antik yerleşim alanı Prusias ad 
Hypium’daki kazılar aralıksız sürerken ortaya çıkan kalın-
tılar arkeologları da heyecanlandırıyor.

antik tiyatro alanındaki kazılarda en üst galeride, 
geometrik bezemelere sahip, mozaik döşemeye ulaşıldı. 
Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü yeni bulguların 
elde edilmesiyle kazı alanına giderek çalışmaları yakından 
takip etti.

İNcE BİR ARAŞTIRMAYLA ORTAYA çIKARILAcAK
Büyük bir alana döşendiği düşünü-

len mozaik işlemesinin detaylarının 
ince bir araştırma ile ortaya çıkarıl-
ması planlanırken Başkan Özlü “İlk 
günden bu yana Düzce’mizde büyük 
bir tarihi hazine yattığını savunduk, 
her platformda bunu dile getirdik. 
Kazılarımız aralıksız sürerken, her 
geçen gün tarihin seyrini değiştirecek 
gelişmelere imza atıyoruz. Bu mutlu-

luk bizim, Düzce’mizin. Bu toprakların ne kadar eski bir 
yerleşim yeri olduğunu, sahip olduğu kültürün ne kadar 
derin ve evrensel olduğunu görüyoruz. Burada 80 işçi ve 
10 arkeolog görev yapıyor. Kazıdığımız her noktadan yeni 
kalıntı buluyoruz. Büyük bir geometrik bezemeli mozaik 
döşemesini görünce heyecanımız da arttı” dedi.

ApOLLO HEYKELİ VE MEDUsA BAŞI BULUNMUŞTU
Konuralp’te tarihi bir hazine yattığını dile getiren 

Başkan Özlü açıklamasını şöyle sürdürdü: Daha önce de 
apollo heykeli ve Medusa başını 
bu kazılarda ortaya çıkarmıştık. 
Buradaki tarihi kalıntıların 3 bin yıl 
öncesinden neredeyse hiç bozul-
madan, zarar görmeden günümüze 
erişmiş olduğuna şahit oluyoruz. 
Büyük bir uygarlığa ev sahipliği 
yapan Düzce artık tarih turizminde 
de adı bilinir, hatırı sayılır bir kent 
olmaya doğru emin adımlarla iler-
liyor.

3 BİN YIL ÖNcESİNDEN GELEN MOZAİK

Düzce’de yıllardır vahşi çöp depolanmasının 
önüne geçmesinin yanı sıra elde edilen 
enerji ile ülke ekonomisine katkı sağlayan 
bir tesis haline gelen Katı Atık Ayrıştırma, 

İşleme ve Enerji Üretim Tesisinin girdisi de çıktısı da 
ayrı değerlendiriliyor.

sERA 500 METREKARE ALANA KURULDU
Günlük ortalama 300 ton evsel atıktan yapılan 

organik ayrıştırma neticesinde günlük 1.8 megawatt/
saat elektrik üretimi gerçekleştirilen aynı zamanda 
üzerine kurulan güneş panellerinden elde edilen 
enerjiyi de ana şebekeye aktaran ve bu sayede atık-
ların geri dönüşümünden enerji elde edilerek depo-
lanabilir atık miktarının azaltılmasına da katkı sağla-
yan tesis, çıktısından üretilen gübre ile oluşturulan 
seradan da meyvelerini almaya başladı. Atık ısıdan 
ve fermantasyon çıktısı atıklardan üretilen gübreler 

kullanılarak 500 metrekarelik bir alanüzerinde kuru-
lan serada çilek üretimine geçen Düzce Belediyesi, 
kısa süre içerisinde emeklerin karşılığını aldı.

TÜRKİYE’NİN EN MODERN TEsİsİ
Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, sulu tarım 

tekniği ile ısıtmasının Katı Atık Ayrıştırma, İşleme 
ve Enerji Üretim Tesisi’ndeki elektrik motorlarından 
elde edilen ceket ısısı ile temin edildiği serada yetiş-
tirilmeye başlanan çileklerin çiçek açtığını söyledi.

“çöp sORUNUNU TARİHE GöMDÜK”
“Düzce’yi Türkiye’nin en modern ve rol model 

olabilecek tesisi ile buluşturarak çöp sorununu tari-
he gömdük” diyen Düzce Belediye Başkanı Özlü,  
Güneş enerjisinden de faydalanmak istedik ve tesi-
sin üzerine panelleri yerleştirdik. Buradan elde edi-
len enerjiyi de katma değer olarak sisteme entegre 

hale getirdik. Ayrıca, oluşturduğumuz seramızda 
ilk etapta 6 bine yakın çilek fidesi dikerek, tesis-
ten elde edilen gübre ile çalışmalarımıza başladık. 
Ektiğimiz fidelerin karşılığını alıyor olmak mutluluk 
verici. Bu çilekleri tesisimizi ziyarete gelen misafir-
lerimize ikram edeceğiz. Bu tesis ile çöpün katma 
değerini hem enerji tarafından, hem geri dönüştü-
rülebilir atık tarafından hem de kurduğumuz sera ile 
göstererek doğru şekilde işlenmiş bir atık vizyonunu 
ortaya koyuyoruz” şeklinde konuştu.

“çöp DEĞİL, çİLEK KOKUsU İLE YAYILAcAK”
Tesisin çevresinde yaklaşık 50 bin metrekarelik 

alan içerisinde lavanta, kekik, fesleğen dikimi ger-
çekleştirdiklerini ve peyzaj çalışması uyguladıklarını 
da ifade eden Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk 
Özlü, katı atık tesisinin artık çöpten ziyade çiçek ve 
çilek kokusu ile özdeşleşeceğini sözlerine ekledi. 

çÖP KOKUSUNDAN çİLEK KOKUSUNA
Başkan Faruk Özlü’nün Düzce’nin çöp sorununa kesin çözüm olarak hayata geçirilmesini sağladığı Katı 
Atık Ayrıştırma, İşleme ve Enerji Üretim Tesisi’nden çöp kokusu yerine çiçek ve çilek kokuları yayılıyor.

çÖPüN 
GİRDİSİ vE çIKTISI  

DEğERLENDİRİLİYOR
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Karesi Belediyesi söz verdiği projelerin açılışlarını 
bir bir yapıyor. Kültür ve Sanat Evi, Güneş Enerjisi 
Santrali (GES), Turplu Halı Saha ve Çok Amaçlı 
Salon, Kamçılı, Tatlıpınar, Yeniköy ve Kabakdere 

halı sahaları açılışları ardından Temizlik İşleri Ek Hizmet 
Binası açılışı ve 1. Sınıf Katı Atık Getirme Merkezi temel 
atma töreni ile Atatürk Anı Evi açılışını gerçekleştirdi. 
Karesi’de şimdi sıra Armutalan Kültür Merkezi ve Millet 
Bahçesi’nde. Karesi Belediyesi bu süreçte İnsansız Hava 
Üssü (İHA) ve yeni köy konaklarının temellerini de attı.

“KAREsİ’DE GELİŞİM sÜRÜYOR”
Karesi Belediyesi olarak vatandaşa en iyi hizmeti ver-

mek için çalıştıklarını söyleyen Karesi Belediye Başkanı 
Dinçer Orkan, “Tarihi, doğası, kültürü ve sanatıyla kimlik-
li bir kent Karesi için çalışıyoruz. İlçenin ruhuna heyecan 
katmaya, sakinlerinde de aidiyet duygusu oluşturmaya 
gönüllüyüz. Bu doğrultuda belediyemizin tüm müdür-

lükleri ve birimleri canla başla çalışıyor. Sosyal imkânları 
zengin, ulaşılabilir, güvenli, parkları, bahçeleriyle yeşili 
bol Karesi’nin tabiat güzelliklerini korumak ve en kaliteli 
kamu hizmetlerini sunabilmek adına yönetim olarak 
planlamalar yapıyoruz” dedi.

“GELEcEĞİN ADIMLARINI ATIYORUZ”
Sadece günü kurtarmak adına çalışma yapmadıklarını 

ifade eden Başkan Orkan şöyle konuştu: Geliştirdiğimiz 
programlar ile hedefimizi, vizyonumuzu net biçimde 
ortaya koyuyor, doğru ve tutarlı bütçe planlaması ile hal-
kın kaynaklarını verimli kullanıp, faydası ve değeri yüksek 
hizmetleri Karesi sakinleri ile buluşturuyoruz. Spordan 
eğitime, kültürden sanata, altyapıdan üstyapıya, her 
alanda daha ileri gitme hevesiyle çalışırken sadece günü 
planlamıyor, geleceğin de adımlarını atıyoruz. Gelirimizi 
artıran yatırımlarla ilçemizin değerine değer katıyoruz. 
Biz lafla, sözle değil, icraatla bunu belgeliyoruz.

kareSi Belediye Başkanı Dinçer Orkan’ın vizyon 
projelerinden olan Karesi Atatürk Evi ziyaretçi akınına 
uğruyor. 2021 yılı 10 Kasım’ında hizmete açılan ve 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün Selanik’te doğduğu 
evin benzeri olan Karesi Atatürk Evi’ni bir yılda yakla-
şık 73 bin kişi ziyaret etti. 10 Kasım’da Karesi Atatürk 
Evi’nde anaokulu öğrencilerinin katılımıyla anma 
düzenlenirken, gün boyunca ziyaret edenlere ise Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün kaleme aldığı Nutuk adlı 
eseri hediye edildi.

“TOpLUMUN TÜM KEsİMLERİ İLGİ GösTERDİ”
Atatürk Evi’nin Karesi’ye kazandırmasının pek 

çok açıdan önemli olduğunu belirten Başkan Dinçer 
Orkan, evin geçmiş ile gelecek kuşaklar arasında bir 
bağ oluşturması açısından önemine değindi. Karesi 
Atatürk Evi’ne toplumun tüm kesimlerinin ilgi gös-
terdiğini ifade eden Orkan, “Türkiye Cumhuriyetinin 
kuruluş koşullarına ve Atatürk ün mücadelesine 
duyulan ilgi bizi mutlu etti. Dilerim Karesi Atatürk 
Evi sayesinde Balıkesir ve Karesi’mize değer kat-
mayı başarmış olduk ve vatandaşlarımızın teveccü-
hüne nail olmuş oluruz” dedi.

KARESİ’NİN YILDIZI PARLIYOR
Göreve geldiği günden bu yana söz verdiği projeleri tek tek hayata geçiren Başkan Orkan, “Gelirimizi artıran 
yatırımlarımızla ilçemizin değerine değer katıyoruz. Biz lafl a, sözle değil, icraatlarımızla bunu belgeliyoruz” dedi.

 DEğERLİSİNİZ çüNKü KARESİ’DESİNİZ

ATATüRK Evİ’NDE NUTUK SüRPRİZİ

KaRESİ Belediyesi, geri dönüşümü mümkün olan 
atıkları ekonomiye kazandırmak için başlattığı çalış-
malar kapsamında Üçpınar Mahallesi’ndeki Temizlik 
İşleri Müdürlüğü alanında inşa ettiği Katı atık Getirme 
Merkezi’ni faaliyete geçirdi. 

Tesisin Balıkesir’de bir ilk olduğunu söyleyen 
Başkan orkan, “Giysi kumbaralarımızda eşyalarımız 
toplanıyor. Kullanılabilecek olanları ihtiyacı olana 
ulaştırıyoruz. Plastiktir, camdır, metaldir bu tür mal-
zemeleri de toplayıp, elektrik ve suya ihtiyaç kalma-
dan yeniden kullanılır hale getirilmesini sağlıyoruz. 
1.5 Milyon Tl Çevre Ve şehircilik Bakanlığı’ndan hibe 
aldık. 3 dönümde toplam 4.5 milyona mal oldu. Destek 
olanlara teşekkür ediyoruz. Doğa dostu Karesi’yi 
daha yeşil bir hale getirmeyi istiyoruz” diye konuştu.  

3102 metrekarealana sahip tesiste kâğıttan metale, 
camdan plastiğe kadar 14 grup atık kabul edilecek. 
Vatandaşlar atıklarını isterlerse kendileri, isterlerse de 
Karesi Belediyesi İletişim Merkezini arayarak atıkları-
nı bulundukları adresten aldırabilecekler. 

KaRESİ Belediyesi, ilçedeki yolların modernizasyo-
nu için aralıksız çalışma sürdürüyor. Bu kapsamda 
Edremit yol ayrımından naipli Mahallesi’ne kadar 2.7 
km, Kocaavşar Mahallesi’ne kadar olan 4.7 km ve 7 
metre genişliğinde beton yol tamamlandı. 

Çalışmaları inceleyen Başkan orkan, “Beton yollar, 
asfalt yollara göre kaliteli ve uzun ömürlü. İlçemizdeki 
ilk örnekleri hizmete girdi. Destekleri için İçişleri 
Bakanımız Sayın Süleyman Soylu, Sayın Valimiz 
Hasan şıldak ile Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sayın yücel yılmaz’a teşekkür ediyoruz. Mevcut yolla-
rımızı ve kırsal mahallelerimizin yollarını yenileyerek 
ulaşımı daha konforlu hale getireceğiz” dedi.

KARESİ ATIK 
GETİRME MERKEZİ 
HİZMETE GİRDİ

KOcAAvŞAR vE NAİPLİ 
BETON YOLA KAvUŞTU

 Karesi Belediye 
 Başkanı Dinçer Orkan 






